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PROTOKÓŁ Nr 44/22 

z obrad XLIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie zwołanej w trybie nadzwyczajnym  

w kadencji 2018-2023 odbytej w dniu 9 lutego 2022 r. w godzinach od 9:40 do 10:40  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Ireneusz Gliniecki – Burmistrz 

2. Piotr Milewski - Sekretarz 

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przejęcie od Powiatu Grajewskiego zadania publicznego zarządzania drogą powiatową, 

b) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022, 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-2030. 

4. Zamknięcie obrad. 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie - Marek Bućko, powitał 

wszystkich uczestników obrad. Stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad.  

Podczas obrad sesji obecnych było 11 radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zapytał o pytania i ewentualne uwagi do porządku obrad. Nie stwierdzono 

uwag. 

Przewodniczący poddał porządek obrad pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad obowiązujący na 

XLIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 
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Ad. 3.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przejęcie od Powiatu Grajewskiego zadania publicznego zarządzania drogą powiatową, 

Głos zabrał Burmistrz – Ireneusz Gliniecki.  Poinformował, iż w ramach Polskiego Ładu zo-

stanie zgłoszona droga powiatowa Tama – Woźnawieś, dokładnie odcinek ok. 7 km kończący 

się przy moście w Woźnejwsi. Potrzebne są określone działania i porozumienie z Powiatem, 

aby można było dokonać przebudowy tej drogi w wypadku otrzymania dofinansowania. Sytu-

acja jest skomplikowana, ponieważ są odcinki tej drogi, które należą do Skarbu Państwa tj. 

most na rzece Jegrzni oraz odcinek drogi od DK61 ok. 100 metrów. Gmina podejmie próby 

pozyskania tych odcinków do przebudowy. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Radny Matysiewicz zapytał, czy  wiadomo było, że część drogi należy do Skarbu Państwa. 

Burmistrz odpowiedział, że od momentu zainteresowania przejęciem tej drogi informacje te 

były wiadome. 

Radny Wierzbicki zapytał, czy Gmina przejmuje drogę powiatową jako drogę gminną. Bur-

mistrz wytłumaczył, iż gmina przejmie zarząd nad drogą powiatową na czas inwestycji. 

Radny Zapert zapytał, czy zachowany będzie chodnik. Burmistrz odpowiedział, że przejęcie 

zarządu nad drogą będzie z wszystkimi obowiązkami, sprawa chodnika, czy ścieżki będzie 

ustalona na etapie projektowania przebudowy. 

Radny Wierzbicki zapytał, jakie jeszcze drogi w gminie będą budowane w ramach Polskiego 

Ładu. Burmistrz odpowiedział, że planowany jest odcinek drogi do Zabrodu i ośrodków wypo-

czynkowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym projekt uchwały Nr 

XLIV/295/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie przejęcia od 

Powiatu Grajewskiego zadania publicznego zarządzania drogą powiatową. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XLIV/295/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie 

przejęcia od Powiatu Grajewskiego zadania publicznego zarządzania drogą powiatową. 

 

 

b) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022, 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Wyjaśniła, że zmiany głównie dotyczą dróg zgłoszo-

nych w programie Polski Ład.  



3 

 

 

Skarbnik przedstawiła objaśnienia do zmian w planie wydatków i dochodów budżetu gminy na 

2022r.  

1. Dokonuje się zmian w planie finansowym UM. Zmiana dotyczy inwestycji pn. „Przebudowa 

drogi gminnej publicznej nr 129556B w Czarnej Wsi”. W związku z aktualizacją kosztorysów 

dotyczących inwestycji, koszt inwestycji okazał się być wyższy niż planowany na ten cel bu-

dżet. Rozdział 60016. Kwota zwiększenia: wydatki300.000zł, dochody-285.000zł.  

2. Dokonuje się zmian w planie finansowym UM. Zmiana dotyczy inwestycji pn. „Przebudowa 

działek o Nr geodezyjnych 904/1 i 905/1 i 906/1 użytkowanych jako droga dojazdowa do 

ZGKiM w Rajgrodzie”. W związku z aktualizacją kosztorysów dotyczących inwestycji, koszt 

inwestycji okazał się być wyższy niż planowany na ten cel budżet. Rozdział 60017. Kwota 

zwiększenia: wydatki-100.000zł, dochody-95.000zł.  

3. Dokonuje się zmian w planie finansowym UM. Zmiana dotyczy inwestycji pn. „Przebudowa 

ul. Stanki w Rajgrodzie”. W związku ze sporządzeniem Programu Funkcjonalno-Użytkowego 

wraz z szacunkowym zestawieniem kosztów dotyczących inwestycji, koszt inwestycji okazał 

się być wyższy niż planowany na ten cel budżet. Budżet inwestycji w 2022 roku: *1 230,00 zł 

– Program Funkcjonalno-Użytkowy wraz z szacunkowym zestawieniem kosztów, *13 000,00 

zł – 5% wkładu Własnego Gminy Rajgród do inwestycji. 95% wydatków związanych z reali-

zacją projektu planuje się ponieść w 2023 r. Kwota zastała ujęta w WPF-247 000,00 zł. Rozdział 

60016. Kwota zwiększenia: wydatki-4.855zł. Kwota zmniejszenia: wydatki: 178.125zł. Kwota 

zmniejszenia: dochody -178.125zł.  

4. Dokonuje się zmian w planie finansowym UM. Zmiana dotyczy inwestycji pn. „Przebudowa 

drogi gminnej publicznej Rydzewo-Kosówka”. W związku ze sporządzeniem Programu Funk-

cjonalno-Użytkowego wraz z szacunkowym zestawieniem kosztów dotyczących inwestycji, 

koszt inwestycji okazał się być wyższy niż planowany na ten cel budżet. Budżet inwestycji w 

2022 roku: *1 230,00 zł – Program Funkcjonalno-Użytkowy wraz z szacunkowym zestawie-

niem kosztów, *169 000,00 zł – 5% wkładu Własnego Gminy Rajgród do inwestycji. 95% wy-

datków związanych z realizacją projektu planuje się ponieść w 2023 r. Kwota zastała ujęta w 

WPF-3 211 000,00 zł. Rozdział 60016. Kwota zwiększenia: wydatki-161.323zł. Kwota zmniej-

szenia: wydatki: 169.219zł. Kwota zmniejszenia: dochody -169.219zł.  

5. Dokonuje się zmian w planie finansowym UM. Zmiana dotyczy inwestycji pn. „Przebudowa 

drogi gminnej publicznej Pieńczykowo-Bełda”. W związku ze sporządzeniem Programu Funk-

cjonalno-Użytkowego wraz z szacunkowym zestawieniem kosztów dotyczących inwestycji, 

koszt inwestycji okazał się być wyższy niż planowany na ten cel budżet. Budżet inwestycji w 

2022 roku: *1 230,00 zł – Program Funkcjonalno-Użytkowy wraz z szacunkowym zestawie-
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niem kosztów, *148 000,00 zł – 5% wkładu Własnego Gminy Rajgród do inwestycji. 95% wy-

datków związanych z realizacją projektu planuje się ponieść w 2023 r. Kwota zastała ujęta w 

WPF-2 812 000,00 zł. Rozdział 60016. Kwota zwiększenia: wydatki-141.105zł. Kwota zmniej-

szenia: wydatki: 154.375zł. Kwota zmniejszenia: dochody -154.375zł.  

6. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami wydatków UM w rozdziale 90095. Przenosi się 

kwotę 600zł z paragrafu usług pozostałych na paragraf zakupu materiałów i wyposażenia, z 

przeznaczeniem na sprawowanie opieki nad kotami wolnożyjącymi, w tym zakup karmy.  

7. Wprowadza się po stronie przychodów wolne środki w kwocie 327.283,00zł z przeznacze-

niem na spłatę kredytów.  

Wynik operacyjny stanowiący różnicę pomiędzy dochodami bieżącym, a wydatkami bieżącymi 

w 2022 roku jest dodatni co oznacza, że została zachowana relacja z art. 242 ustawy o finansach 

publicznych. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Radny Wierzbicki upewnił się, że kosztorysy są bieżące i mogą być jeszcze zmiany. 

Radny Matysiewicz zapytał, co jest potrzebne aby otrzymać dofinansowanie na dokarmianie 

kotów. 

Odpowiedzi udzielił Sekretarz –Piotr Milewski. 

Sołtys wsi Kosówka- Dorota Bukowska spytała który odcinek drogi w Kosówce jest zgłoszony 

w programie Polski Ład. 

Burmistrz odpowiedział, iż planowany odcinek biegnie od Rydzewa przez wieś Kosówka do 

granicy z gminą Grajewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr XLIV/296/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie zmian 

w zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022. 

Przewodniczący RM poddała uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XLIV/296/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2022. 

 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-2030, 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. Poinformowała, iż zmiany dotyczą trzech dróg, któ-

rych realizację zaplanowano na lata 2022/23:  przebudowa ulicy  Stanki w Rajgrodzie, droga  

Rydzewo – Kosówka oraz  Pieńczykowo- Bełda. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 
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Przewodniczący nie stwierdziła pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały  

Nr XLIV/297/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-2030. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła 

Uchwałę Nr XLIV/297/22 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 9 lutego 2022 roku w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2022-2030. 

 

Ad.4. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił odpowiedź na pismo w sprawie we-

zwania do usunięcia naruszenia prawa sporządzone do firmy KOMA. Rada Miejska w Rajgro-

dzie nie uwzględniła skargi i uznała pismo od firmy KOMA jako bezzasadne.  

Sołtys Kosówki – Dorota Bukowska zapytała, czy gmina będzie uczestniczyć w konkursie „Od-

nowa wsi”. Burmistrz odpowiedział, że wniosek prawdopodobnie będzie ukierunkowany na 

montaż paneli fotowoltaicznych w istniejących świetlicach wiejskich. 

Radna Gryczan zasugerowała spotkanie z przedstawicielami KGW z terenu gminy, sołtysami 

w celu przekazania informacji o bieżących sprawach. 

Radny Wierzbicki zapytał, czy gmina otrzymała już pieniądze za szczepienia. Burmistrz poin-

formował, iż gmina otrzymała kwotę 250 tys. zł.  Nie podjęto decyzji, co do rozdysponowania 

tej kwoty. 

Radny Matysiewicz zapytał, czy firma wykonująca kablowanie na terenie osiedla  

w Rajgrodzie dała jakąś gwarancję na swoją pracę, oraz czy po zakończeniu robót przywróci 

teren do poprzedniego wyglądu. Radny poprosił o podcięcie drzew w Parku Miejskim. Radny 

zapytał również, czy przepompownia na ul. Szkolnej w Rajgrodzie będzie remontowana.  

Przewodniczący zadecydował, aby powyższe sprawy przełożyć na najbliższe komisje. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:40 Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął ob-

rady XLIV Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Marek Bućko 

 


